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Närvarande Magnus Månson
ErikWredling
Peter Haglund
Gunnar Larsson
Mats Pettersson

samt supfleanterna
Bo Larsson
Göran Elcström

{tår, r( frrur r{ u,r tv1, vvt 4- v

S r. ilkitets öptr,
- Ordf. Magnus Månson hålsade de nårvarande vålkomna och förldarade möte* öppna[ nande

$2.
- Föregående mötesprotokoll nr 5 -97 och 6 - 97 godkändes.

Föreg möbs-
protokoll

Kabel-TVs3.
- Selc. Peter Haglund rapporterade at en granno haft problem med dålig Tv-bild. Efter
en genomgång an möjliga felkållor dår osaken ej stod attfnna ilågenheten gjorde
ansvarig en felanmälan till Telia Kabel-TV. Dessa ringde dock efrer några dagar och
meddelade at de ej hade mojlighet at hjålpa fill. En fristående entreprenör inkallades och
avhjälpte omgående feleil.
- Magnus Månson kommer åter st ta upp frågan om seMcenivån med ansvarig person
på Telia KabeFW. I och med at Telia har nycklama tillvåra kopplingsplintar gemensamt
mellan Kabel-TV och Telefon, måste åtkomligheten kunna arrangeras smidigrt
- Föreningen har fåt en inbjudan affi få information om Digital-TV resp. internet via Kabel.TV-
qeteme{- Et ants! sgrebemedlernmer kornmer aä deltaga.

S 4. Mlfiöbodar
- Mats Pefrersson rapporterade at en ansökan om lantmåterifönåttning skickades in i
december men at vi hittilb inte fåt någon reaktion på den.
- En besikfrting av möjliga placeringarför miliöbodama iområdet har gjorb med anwadga
från Fastighe{skontoret och Stadsbyggnadskontoret resp. representantor från foreningeir.
DåMd framkom at en ansökan om förhandsbesked bör skickre in, varvid vi får efi pre,
liminårt besked om byggnadslov.
- Kontakt kommer afr tas med Renhållningwerket angående hur dessa ser på de olika
tVRgr av byggnaclerför miUöbodar som finns örs. halvöppna , obolerade slutna resp.
isolerade slutna byggnader
- Arb€Agruppen kommer sedan att tra kontakt med et antal byggare för att få in ytterligare
anbud på mlljöbodar. Dårefter kommer en prefiminår upphandlingsstart a[ göras.

s5. Ekonomln
- Kresör Edk Wredling redogjorde för det preliminåra resuttatet för 1997 års verlcsam-
hetsår. Alla faktrror gållande 1997 har ännu ej kommlt ln, men resultstet pekar på et
överskott
- Dqn preliminåra budgeten för 1998lycler på en omsättning på drygt 1,5 mili. tltifrån defra
ansåg styreben att avgiften tör 2'.a hvartalet kan hålla oförändrad titt SOOO:-4960:-.

$ 6. $dra
- I och mod frågan om miljöbodar kommer en extra föreningsst{lmma afr hållas prel. förenlngs-
22 eller 23 april. Eventuellt kan denna ståmma hållas i direkt anslutnlng tllden fönattnlng stämma
som skallgöras av Lantmåterietvad gåller åndring av anlåggningsbeslutet aiil åven in-
ldudera avfalbhanterin gen.



s7.
- Beslöts at preliminärt förlågga årets ordinarie föreningsstämma till den 28 maj i
Brandthovdaskolans matsal-
- Medlemmar påminnes om att motionertillstämman skallvara styreben tillhanda
senast den 31 mars.
- Valberedningen ombedes påbörja sit arbete.

/

$8.
; Jvå {Vcken snöslädar har inköpts. BloFndmed efterföljande köldknäpp har stitit
hårt på de gamla snöslädama.
- Styelsen ansåg ail gfe arr kontaktpe]soner sker vid ordinarie ståmma.

ss.
- Nästa möte blir preliminärt 26 mars.

s to.
-Ordf. Magnus Månson tackade för Msat lntresse och förldarade motet arrslutat

Västerås 9e01-29 -trntaram.

Sekr, Peter Haglund

Ordlnarb
förenlngs-
ståmma

Övrbt

Nästa möto

Avslutnlng

Justeras:


